
Bestyrelsesmøde	GF	Katrinedal		
12.	september	2018	
19:46	
Tilstede:	
Knud	Erik	Sørensen,		
Anders	Favrbo,		
Axel	Ørndrup,		
Henrik	Lindstrøm	og		
Ulf	Kjellerup	
		
Afbud:	
Anders	Laursen	
Jens	Veggerby	
		
Dagsorden:	
		
1)	Klubmodul	-->	skal	det	opsiges?	
2)	Vejgennemgang	-->	tilbud	modtaget	på	udbedring	
3)	Nabohjælp		
4)	Fibernet	
evt.	
		
1. Diskussion	af	Klubmodul	-	Systemet	er	nu	sat	op	så	det	er	i	overensstemmelse	med	

Databeskyttelsesforordningen.	Al	kommunikation	bør	foregå	gennem	mailadresserne	i	systemet.		De	
fleste	medlemmer	har	registreret	sig	i	systemet.	Der	mangler	ca.	50	medlemmer	endnu.	De	der	ikke	
er	registreret	har	fået	udleveret	foreningens	bankkontonummer	og	har	betalt	ved	bankoverførsel.	Vi	
holder	fast	i	den	eksisterende	betalingsordning	og	undersøger	samtidig	om	der	er	en	billigere	
ordning.	Vi	tager	diskussionen	på	den	kommende	generalforsamling.	

2. Vejgennemgang	-	modtaget	tilbud	fra	PKP.	Tilbuddet	er	accepteret	og	arbejdet	igangsat.	Vi	skal	huske	
at	få	specificeret	faktura	så	den	dækker	udbedringsudgiften	og	en	anden	faktura	på	rådgivningen.	Vi	
har	en	fast	flisemand,	som	vi	sender	flisearbejderne	videre	til.	Henvendelse	fra	Katrinedalsvej	31	om	
udskiftning	af	fliser.	Vi	har	kigget	på	det	og	mener	ikke,	at	der	er	saglig	grund	til	at	udskifte,	da	
fliserne	ligger	i	niveau		-	og	derfor	ikke	udgør	en	fare	for	fodgængeres	færden.	Vi	sparer	lige	i	
øjeblikket	op	til	en	evt.	større	udskiftning	i	forbindelse	med	grønne	veje.	

3. Nabohjælp	-	vi	prøver	at	få	nogle	flere	skilte,	som	kan	stilles	op	i	foreningen.	
4. Fibernet	-	diskutere	dette	med	VGS	på	den	kommende	generalforsamling.		

evt.	-	Københavns	Kommune	har	stillet	en	række	krav	til	fortove	og	veje	-	hvor	det	er	lykkedes,	at	få	
firmaer	og	kommunen	til	at	tage	skaderne.	
Københavns	kommune	har	partnerskabstræer,	som	de	forærer	væk	i	forbindelse	med	kommunens	
klimaplan.	Vi	har	mulighed	for	at	få	et	større	antal	træer,	som	kan	stilles	op	langs	vores	veje	i	
forbindelse	med	etableringen	af	grønne	veje.	Vi	undersøger	om	muligheden	for,	at	få	nogle	træer	
samt	anmoder	KPK	om	at	lave	en	plan	for	opstilling.	Grønne	veje	er	i	øvrigt	udsat	til	gennemførelse	til	
foråret	2019.						


